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Voor Vlaanderen. Voor Vooruitgang.

Beste inwoners

Met enige trots mag ik 
u meedelen dat ik sinds 
februari verkozen ben tot 
nieuwe afdelingsvoorzitter 
van N-VA Hamont-Achel. 
Ik ben onze leden ui-
terst dankbaar voor hun 
vertrouwen en hoop de 
komende drie jaar samen 
met onze mandatarissen 
in het gemeentebestuur 
het gezicht te zijn van een 
nieuw politiek landschap in 
Hamont-Achel. Graag wil 
ik ook mijn voorganger Jos 
Houben bedanken voor zijn 
inzet. 

Ik steek onze mandataris-
sen en die van onze coali-
tiepartner graag een hart 
onder de riem. Verandering 
brengen gaat gepaard met 
kritiek en tegenwind, maar 
het is ook niet onbelangrijk 
om dossiers met procedu-
refouten een halt toe te roe-
pen. Verandering brengt ook 
onzekerheid met zich mee. 
Maar ik kan u verzekeren 
dat we er alles aan doen om 
een mooiere en betere toe-
komst voor Hamont-Achel 
te schrijven. 

Nick Van Elsen
Afdelingsvoorzitter

N-VA-leden kiezen  
nieuw afdelingsbestuur 

Begin dit jaar kozen de leden van N-VA Hamont-Achel een nieuw  
afdelingsbestuur. Maak kennis met uw nieuwe N-VA-ploeg.

Nick  
Van Elsen 
Afdelingsvoorzitter

Paul  
van der Wiel 
Ondervoorzitter en 
communicatie- 
verantwoordelijke

Esther  
Goolaerts
Secretaris

Jeroen  
Severens
Penningmeester

Joren  
Mertens
Jongere- 
verantwoordelijke 

Roger  
Mertens
Bestuurslid

Lisette  
Van Moer
Bestuurslid

Tom  
Boonen
Bestuurslid

We willen ook onze uittredende bestuursleden Ria Stessens, Jos Huibers, Jos Houben en Mon Bex 
bedanken voor hun jarenlange inzet.

Maak kennis met uw N-VA-vertegenwoordigers. 
Lees meer op blz. 2.
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Op 14 oktober vorig jaar ging u naar de stembus om een nieuwe gemeenteraad te kiezen. Alle raadsleden 
legden in januari hun eed af en gingen aan de slag. Ook uw N-VA-bestuursploeg schoot uit de startblokken. 
N-VA Hamont-Achel maakt de komende jaren deel uit van de bestuursmeerderheid in onze gemeente. Maak 
kennis met uw N-VA-vertegenwoordigers.

Roger Mertens
Schepen van Financiën, Toerisme, Kerkfabrieken en Sociale 
Veiligheid

We hebben ons de afgelopen maanden 
met het nieuwe schepencollege zeer intens 
ingewerkt in de diensten en de lopende 
dossiers. Ook is er behoorlijk wat tijd 
gestoken in de behandeling van lopende 
klachten tegen de dossiers ‘wonen in het 
park’, ‘sporthal Achel’ en ‘restauratie 
klooster Ursulinen’. Dit vergt veel energie, 
maar is anderzijds nodig om correcte 

beslissingen te nemen voor de toekomst van Hamont-Achel. Het 
laatste is hier nog niet over gezegd, maar we zullen trachten op 
korte termijn de nodige knopen door te hakken en die beslissin-
gen ook met u terug te koppelen.

Verder onderzoeken we momenteel de financiële situatie van 
onze stad. Het is immers cruciaal dat we de komende jaren kun-
nen blijven investeren in zaken die belangrijk zijn voor u. 
Op toeristisch vlak hebben we intense contacten met de be-
heerders van de Achelse Kluis en met het grensoverschrijdende 
natuurgebied De Groote Heide, om te kijken wat we toeristisch 
nog verder kunnen ontwikkelen in onze grensstreek. Wordt 
zeker vervolgd.

Joren Mertens
Voorzitter gemeente- en OCMW-raad
Vanaf 1 januari 2021 schepen

Voor het eerst is er in Hamont-Achel 
gekozen om het voorzitterschap van 
de gemeenteraad af te scheiden van het 
burgemeesterschap. Op die manier is er 
een ‘neutrale moderator’ om de debatten 
te leiden. 

 

Vanaf deze bestuursperiode is, mede door de N-VA, het OCMW 
zoveel mogelijk geïntegreerd in de diensten van de stad. Er kan 
op die manier efficiënter gewerkt worden en er zijn minder poli-
tieke postjes, want gemeenteraadsleden zijn nu ook automatisch 
OCMW-raadsleden.

Naast het leiden van de gemeente- en OCMW-raad en het 
ondertekenen van heel wat papieren, zie ik het ook als mijn taak 
om een ‘bruggenbouwer’ te zijn tussen de verschillende politie-
ke partijen. Zo hebben we met alle politieke partijen samen het 
huishoudelijk reglement en de deontologische code opgesteld.

Esther Goolaerts
Toen ze mij vroegen in het Bijzonder 
Comité voor de Sociale Dienst (BCSD) te 
zetelen moest ik niet twijfelen. Zowel pro-
fessioneel – als vroedvrouw – als tijdens 
mijn opleiding tot sociaal verpleegkundi-
ge heb ik al mogen ervaren hoe belangrijk 
het werk van het OCMW is. Het is dan 
ook fijn om er nu van dichterbij deel van 
uit te maken. Uiteindelijk willen we toch 

allemaal dat het voor iedereen goed en aangenaam leven is in 
Hamont-Achel?

Tom Boonen
Na een jaar ervaring in de gemeenteraad 
begon er voor mij een nieuwe uitdaging.
Als lid van het Bijzonder Comité voor de 
Sociale Dienst (BCSD) behandelen we de 
aanvragen voor een verwarmingstoelage, 
de aanvragen in het kader van het ener-
giefonds, de toewijzingen van serviceflats 
enzovoorts. Ik merk dat je als raadslid bin-
nen het BCSD nog dichter bij de mensen 

staat dan als gemeenteraadslid. Door onze beslissingen hebben 
we rechtstreeks invloed op iemands leven.

Maak kennis met uw N-VA-bestuursploeg

Uw N-VA-vertegenwoordiger in het schepencollege

Uw N-VA-vertegenwoordiger in de gemeenteraad

Uw N-VA-vertegenwoordigers in het Bijzonder Comité voor de Sociale Dienst
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Gouverneur schorst 7 besluiten over sporthal 
De Koekoek en restauratie kloosterkapel en 
verbouwing Ursulinenklooster
De gouverneur heeft maar liefst zeven besluiten over sporthal De Koekoek geschorst. Verder heeft hij 
ook het besluit geschorst waarbij er een bijkomende ereloonovereenkomst voor de restauratie van de 
kloosterkapel en verbouwing van het Ursulinenklooster genomen werd.

Sporthal De Koekoek
De vorige coalitie van CD&V en Balans wilde naast de hui-
dige sporthal een nieuwe sporthal bouwen. Deze zou, naast 
de ontwerpkosten van 390 000 euro, 3 390 000 euro kosten. 
Het gaat hier alleen nog maar over de ruwbouw. De uitein-
delijke prijs zal dan ook veel hoger liggen. Deze meerkost 
zou volgens de vorige coalitie door de nieuwe meerderheid 
gezocht moeten worden. In een tweede fase wordt de huidige 
sporthal verbouwd.

De financiële gevolgen van deze beslissing zijn bijzonder 
groot. Daardoor mocht deze beslissing wettelijk niet geno-
men worden in het laatste jaar van de bestuursperiode 
2012-2018. De beginselen van behoorlijk bestuur werden 
duidelijk geschonden.

Naast de schending van de beginselen van behoorlijk be-
stuur zijn er ook fouten gemaakt tegen de regelgeving rond 
overheidsopdrachten. CD&V en Balans vroegen de archi-
tect om een nieuwe sporthal te bouwen, maar men bleef dit 
een verbouwing noemen. In 2011 heeft men een ontwerper 
aangesteld om te helpen met de verbouwingen. Deze ontwer-
per werd in 2018 echter gevraagd om een nieuwe sporthal te 
tekenen, zonder dat er naar de gemeenteraad werd gegaan en 
er een nieuwe uitbesteding en zoektocht naar een ontwerper 
had plaatsgevonden. Het spreekt voor zich dat dit niet mag, 
omdat de nieuwbouw gezien moet worden als een nieuw 
project. 

Klooster
Naast sporthal De Koekoek was ook het voormalige ursuli-
nenklooster een heet hangijzer tijdens de verkiezingen van 
vorig jaar. Het verbaasde ons dan ook dat CD&V en Balans 
op de gemeenteraad van november een ontwerper aanstel-
den om een ontwerp te maken van de verbouwingen van het 
klooster. Dit zou 270 000 euro kosten. Opnieuw besliste de 
gouverneur dat dit indruist tegen de beginselen van behoor-
lijk bestuur. 

Het is belangrijk om op te merken dat het vreemd is dat 
CD&V en Balans in de maanden november en december nog 
steeds probeerden om een groot deel van het beleid van de 
volgende jaren vast te leggen. In de komende maanden zal de 
nieuwe beleidsploeg beslissen hoe het nu verder zal gaan in 
beide dossiers.

Dit jaar geen valentijnsactie wegens sperperiode
Wegens de sperperiode voor de nationale verkiezingen van 
26 mei mogen we u helaas geen geschenkjes geven. Dat is 
wettelijk zo bepaald. Daardoor heeft N-VA Hamont-Achel dit 
jaar met Valentijn geen chocolaatjes uitgedeeld. Hetzelfde 
geldt voor de gele rozen met Moederdag. Volgend jaar zijn 
we zeker bij u terug!
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Voor Vlaanderen. Voor Vooruitgang. 
Dankzij de N-VA werd Vlaanderen de afgelopen vijf jaar veiliger en welvarender. De nettolonen stegen, 
er kwamen meer dan 200 000 jobs bij en het aantal Vlaamse verkeersslachtoffers ligt lager dan ooit.

Maar het werk is nog niet af. Vlaanderen is ambitieus, maar botst al te vaak op de institutionele miskleun die 
België is. Confederalisme is de enige realistische uitweg. En dat kan alleen met de N-VA erbij. 

Vlaams Parlement

Steven Vandeput | Lijsttrekker
• 52 jaar - Hasselt
• Voormalig minister
• Kamerlid
• Burgemeester

Karolien Grosemans | 2de plaats
• 49 jaar - Herk-de-Stad
• Kamerlid

                            Europa

Geert Bourgeois | Lijsttrekker
• 67 jaar - Izegem
• Vlaams minister-president

Assita Kanko | 2de plaats
• 38 jaar - Elsene
• Auteur

Kamer van Volksvertegenwoordigers

Zuhal Demir | Lijsttrekker
• 39 jaar - Genk
• Voormalig staatssecretaris
• Kamerlid

Wouter Raskin | 2de plaats
• 47 jaar - Bilzen
• Voormalig Kamerlid
• Schepen

Limburg
Daarom trekken we met een ijzersterke opstelling naar de verkiezingen van 26 mei. Ook in Limburg. 


